
 
Algemene Leden Vergadering van 24 maart 2024 
Locatie: Cunera Rhenen 
Aanvang: 13.30 uur  
  
Opening door de voorzitter  
Voorzitter heet de aanwezigen welkom. Er zijn geen schriftelijke afmeldingen voor deze vergadering en ook 
geen ingekomen stukken. 
 
De agenda is tijdens de vergadering uitgereikt en er wordt gestart met het financieel jaarverslag en de 
begroting. 
Eerst wordt het jaar 2023 afgesloten. De kascontrole is gedaan door de kascontrolecommissie bestaande 
uit: Door de Wolff en Esmee Busker. Zij hebben de volgende opmerkingen: 
Kascontrole is niet alleen het optellen van cijfers, maar juist de controle van het bestedingsgedrag van het 
bestuur over het afgelopen jaar. Over 2023 was een nadelig saldo. Deze was te herleiden tot de volgende 
journaalposten: 

1. Een aanmaning van een factuur van de Raad van Beheer van de KCM 2022. Deze werd niet 
doorgegeven door de secretaris aan de penningmeester. Na ruim 455 dagen kwam de aanmaning 
binnen, welke gelijk betaald werd. 

2. Een uitgave van circa 800,00 euro aan dure relatiegeschenken. Met name geschenken voor 
afscheid van oude bestuursleden.  

3. Door de keuze om de oproep en agenda voor de bijzonder algemene ledenvergadering (augustus), 
per brieven te doen, is er een journaalpost van ruim 800,00 euro aan extra portokosten. Terwijl deze 
heel goed per mail gedaan had kunnen worde in combinatie met brieven, voor leden die nog niet 
over een mailadres beschikken. Advies aan het bestuur is om brieven en informatie voortaan via de 
mail te versturen.  

4. De journaalpost inventaris blijkt al jaren gelijk op de begroting en resultatenrekening te staan. Deze 
hadden al over de jaren afgeschreven dienen te zijn. Dit is nu in een keer afgeschreven. Hierdoor is 
er een negatief resultaat ontstaan. 

 
Er zijn ook positieve zaken op gang gezet voor de toekomst: 

1. Een van de twee bankrekeningen is opgezegd, waardoor er een structurele verlaging van de kosten 
een feit is, dit zal de vereniging circa 250,00 euro op jaarbasis besparen. 

2. Een deel van het eigen vermogen van de vereniging is op een nieuwe spaarrekening gezet, 
waardoor er circa 450,00 euro rente op jaarbasis op de rekening bijgestort wordt. 

3. Tussentijdse mededelingen naar de leden is sinds september 2023 per mail gedaan. 
 

De ALV geven aan dat zij voor de vergadering start, een balans en resultatenrekening kunnen inzien, 
waardoor zij ook mee kunnen lezen, met de opmerkingen van de kascontrolecommissie. Dit gaat het 
bestuur doen. 
Ook is er vanuit de vergadering een opmerking dat er nog steeds een kleine kas is met cash geld. Dit is niet 
meer van deze tijd en reeds eerder is gevraagd, dit geld op de rekening van de Nederlandse Keeshonden 
Club te storten.  
 
Actiepunt: bestuur.  
 
Ook moet de agenda voor de ALV moet normaal minimaal 3 weken voor de vergadering, aan de leden 
kenbaar gemaakt worden (via contactblad of per mail). Corrie Saes merkt op dat hierin ook het 
roulatieschema van de verkiesbare functies en eventuele voorgedragen of aangedragen kandidaten, met 
CV worden voorgesteld. 

Actiepunt: bestuur. 

De presentielijst ontbreekt. Deze werd alsnog rondgegeven. Verificatie op een geldig lidmaatschap was al 
gedaan door Regina en Esmee Busker, van de ledenadministratie. De kascontrolecommissie stelt voor om 
decharge te verlenen. Dit wordt overgenomen door de ALV.Er worden nieuwe leden voor de 
kascontrolecommissie gevraagd en dit worden: Esmee Busker, Regina Busker (reserve) en Jet van Kaam.  



De goedkeuring van de nieuwe statuten wordt naar een volgend moment verplaatst. Deze worden eerst op 
de website van de NKC geplaatst of op verzoek per mail. De nieuwe statuten voldoen aan de nieuwe 
normen van de Raad van Beheer en ook al voorlopig goedgekeurd. Eventuele aanpassingen kunnen hier 
nog doorgegeven en verwerkt worden.  

 
Actie: Bestuur, ook het inplannen van een extra vergadering.  
 
 
Aanpassen Fok regelement   
Bjarne Danenberg neemt de uitleg voor de kleine variëteiten voor zijn rekening (Dwerg, Klein en 
Middenslag).  
Er zijn geen criteria uit het eerdere VFR geschrapt, maar toegevoegd: 
 
3.6 Dwergkeeshonden onder de 2 kilo en/of 20 cm wordt uitgesloten van de fok.                                          
 
ALV: Dit is moeilijk te handhaven en niet conform de FCI-standaard, daarbij zou de keurmeester dan 
verplicht worden om de honden allemaal te meten tijdens een keuring. Maar ze begrijpen het doel van deze 
aanvulling wel. Corrie Saes en Marianne Mampaey-Rovers stellen voor om dit met de zuster-
rasverenigingen te bespreken. 
  
4.3 honden met de beoordeling PL 0/1, 1/0, 1/1, 2/0 en 0/2, mag alleen onder bepaalde voorwaarden 
worden ingezet:  
a. honden met de beoordeling PL 2/0, 0,2 mogen alleen gedruist worden met honden met de uitslag PL 0/0, 
b. honden met de boordeling PL 1/0, 0/1 en 1/1 mogen gekruist worden met de honden met de uitslag 
    PL 0/0, 1,0 en 1/1.  
 
ALV: de meerderheid van de leden begrijpen deze keuze. Een afwijking aan een zijde kan een gevolg zijn 
van bijvoorbeeld een trauma en hoeft niet perse erfelijk te zijn. Dit punt zal dus ook op een nieuwe 
vergadering in het aangepaste en uitgewerkte reglement komen zodat leden hiervoor kunnen stemmen.  
 
4.3 alle kleine variëteiten krijgen het advies getest te worden op Syringomyelie- en Chiari Malformatie, (SM 
CM) er mag gefokt worden met een uitslag Chiara malformatie 1 mits er een Chiara malformatie 0 
tegenover staat, uiteraard moet de Syringomyelie altijd 0 zijn. 
 
Alle andere uitslagen worden uitgesloten voor de fok ! 
 
ALV: sommige leden vinden het testen op CM SM overbodig voor de Kleine en Middenslag Keeshonden. 
Met name bij de Middenslag zou er geen SM CM voorkomen. Bij de Dwergkeeshonden willen zij het advies 
omzetten naar verplichten.  
Het bestuur geeft aan dat dit moeilijk wordt daar verplichting wellicht de genenpoel negatief zal gaan 
beïnvloeden. Nederland is het eerste land die dit doet en een aantal fokkers uit het buitenland. Over een 
aantal jaren monitoren van het effect van dit advies, kan het gestelde advies in het VFR nog altijd worden 
omgezet in een verplichting. 
 
 
Shirley Timmerman neemt de uitleg van de grote variëteiten voor haar rekening: 
4.2 Keeshond, wolfsgrijs, wit, zwart/bruin, moeten worden onderzocht op Elleboogdysplasie en 
Heupdysplasie.  
 
ALV: de aanwezige fokkers van grote Keeshonden, die deze testen al uitvoeren willen dat deze verplicht 
worden. Een aantal jaren geleden was hier al met meerderheid van stemmen voor gekozen. Vervolgens 
bleek de Elleboogdysplasie bij het definitieve VFR ineens verdwenen. Er werd toen door het bestuur 
aangegeven dat dit niet meegenomen kon worden in het VFR, door regels van de Raad van Beheer. Bij 
navraag bleek de Raad hier niets van te weten, zij waren juist blij met de intentie van de fokkers om zowel 
HD als ED te testen. De voorzitter geeft aan om geen oude zaken meer naar voren te brengen. 
Mevrouw Barbara van Praag ziet het als een bedreiging voor de inzet van met name dekreuen als deze ook 
nog op ED getest moeten worden. Met name de kosten hiervoor zouden te hoog zijn. Misschien na een 
tweede dekking wel. De fokkers Jet van Kaam, Marlene Stassen en Door de Wolff geven aan dat die extra 
kosten te verwaarlozen zijn. En dan weet je in ieder geval welke gradaties van Elleboog Dysplasie met 



elkaar gaat combineren. Bij de nascholingsdagen van keurmeesters zijn er 3 seminars gehouden door Prof. 
Hazewinkel en Prof Fischer waar juist aandacht gevraagd werd voor deze beide afwijkingen en het skelet in 
zijn geheel. Professor Hazewinkel stelde zelfs bij het seminar dat ongetest x ongetest dezelfde resultaten 
gaven als die van twee ouders met Elleboogdysplasie: 76% zieke honden en 24% gezond. 
Ook de extra kosten voor het scannen op ED worden door dezelfde fokkers van tafel geveegd. Zoveel extra 
zijn die niet en in verhouding tot het risico van een pupkoper en zijn kosten voor extra specialistische 
orthopedische kosten.  
 
 
4.2  Alle variëteiten van de Keeshond, de Japanse Spits en de Volpino Italiano zullen worden onderzocht op 
Patella luxatie, dit geldt voor honden geboren op of na 1 juni 2023.  
 
ALV: dit doen ze al en vinden het belangrijk dat het verplicht zou worden ook bij de andere variaties,  
 
Eventuele opmerkingen worden verder uitgewerkt en opnieuw gepresenteerd. 
Op diverse manieren: de website, social media en email.  
 
Deze punten worden besproken bij de in te plannen vergadering, waarbij de Statuten en het Huishoudelijk 
Reglement en het Vereniging Fokreglement worden vastgesteld. 
 
Voorzitter vraagt of de ALV of er nog aanmerkingen zijn. Barbara van Praag blijft op haar standpunt staan 
dat het advies bij de SM/CM van de Dwergkeeshonden, moet worden omgezet in een verplichting.  
Zij vindt het niet eerlijk dat er voor de Dwergkeeshonden, een advies is en bij de grote variëteiten een plicht 
is op onderzoek HD en ED. 
  
De voorzitter vraagt of er nog op of aanmerkingen zijn: 
De juiste benaming voor de Grote grijze Keeshond is inderdaad: Keeshond, wolfsgrijs. 
Voorzitter vraagt de ALV om leden, met ervaring over het ontstaan van vachtproblemen, copy hierover bij 
het secretariaat aan te leveren, mogelijk voor een item in het clubblad, over voeding met betrekking tot 
vacht problemen. Een aantal leden had hier ervaring mee en delen hun ervaringen graag.  
  
Bekers kampioenen worden uitgereikt, namens de voorzitter. Een aantal honden was helaas wel 
doorgegeven aan het voormalige bestuur, maar deze waren niet overgedragen aan het huidige bestuur. De 
voorzitter betreurde dit en zal zorgdragen, dat deze bekers alsnog bij de eigenaren terecht komen. 
 
John Cawley en Door de Wolff hadden zich kandidaat gesteld voor een bestuursfunctie. John moest verstek 
laten gaan op deze vergadering wegens ziekte en er werd gevraagd aan de ALV of zij, ondanks zijn 
afwezigheid toch wilden stemmen. De ALV werd hierdoor overvallen, zij hadden dit graag eerder vernomen. 
Volgens de huidige Statuten en het HR had het 3 weken voor de vergadering vermeld had moeten zijn. 
De voorzitter gaf aan dat er niet gestemd kon worden nu, omdat het aantal leden binnen het bestuur op een 
oneven aantal moet blijven. Dit om niet bij een stemming in een impasse te kunnen belanden.  
De voorzitter gaat wel weg en tijdens de vergadering werd het plan b in werking gesteld. Bjarne Danenberg 
neemt de functie van voorzitter voorlopig op zich. Totdat er een definitieve stemming heeft plaatsgevonden. 
Corrie Saes vraagt ook aandacht voor het roulatieschema van de functies binnen het bestuur. Bjarne gaat 
contact opnemen met Corrie om dit door te nemen. 
 
De oude leden missen de editie op de voorzijde van het clubblad: bijvoorbeeld: maart nummer 2024. 
 
Meneer Boltjes vraagt waarom er een bezwaar tegen zijn vrouw is ingediend. De voorzitter geeft aan wat 
meneer en mevrouw kunnen doen, door bezwaar en spreekrecht te laten uitvoeren op een algemene leden 
vergadering. Meneer begrijpt dit maar vind het jammer dat dit zo heeft moeten lopen. Door de Wolff 
verzoekt mijnheer en mevrouw Boltjes met haar te betichten dat zij degene is die bezwaar heeft gemaakt 
tegen het lidmaatschap van zijn vrouw. Mevrouw Boltjes en zijzelf zijn op hetzelfde moment als aspirant lid 
in het blad gekomen en aspirant leden kunnen geen bezwaar maken tegen andere aspirant leden. 
 
Dan wordt onder dankzegging van de ALV afscheid genomen van de vertrekkende voorzitter. Bjarne 
bedankt de voorzitter voor haar inzet en geeft haar een cadeaubon.  

Voorzitter bedankt iedereen voor hun aanwezigheid en is blij met de toezegging van ondersteuning van 
ervaren leden, die het jonge bestuur graag ondersteunen.  


